

Inquiries/Interpellations

Thursday, 30th May, 1985

No. 1.

By the Honourable Senator Sinclair:

19th December—That he will call the attention of the Senate to the growing concern, even in some cases fear, arising from the contradictory government statements on economic and social policy.

No. 2.

By the Honourable Senator Croll:

19th December—That he will call the attention of the Senate to justice for the elderly.

For Thursday, 6th June, 1985

By the Honourable Senator Stanbury:

28th May—That he will call the attention of the Senate to the Twenty-sixth Meeting of the Canada-United States Inter-Parliamentary Group, held at Niagara-on-the-Lake, Ontario, from 16th to 20th May, 1985.

Le jeudi 30 mai 1985

N° 1.

Par l'honorable sénateur Sinclair:

19 décembre—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur l'inquiétude croissante, et même la peur dans certains cas, suscitées par les déclarations contradictoires du gouvernement sur la politique économique et sociale.

N° 2.

Par l'honorable sénateur Croll:

19 décembre—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la justice pour les personnes âgées.

Pour le jeudi 6 juin 1985

Par l'honorable sénateur Stanbury:

28 mai—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la vingt-sixième réunion du Groupe interparlementaire Canada-États-Unis, tenue à Niagara-on-the-Lake (Ontario), du 16 au 20 mai 1985.

Motions

Nil/Aucune

Questions

Anderson,	Doyle,
Argue,	Everett,
Bacotus,	Fairbairn,
Barrow,	Flynn,
Bélisle,	Frith,
Bielch,	Giguère,
Bonnell,	Giguère,
Bosa,	Geddes,
Buckwald,	Graham,
Cools,	Graham,
Cottreau,	Guay,
Davey,	Hastings,
David,	Hébert,
De Bessé,	Kelly,
Dunn,	Kenny,
Duffy,	